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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

В Будапеща започна годишната работна среща на работодателските организации от страните от Европа и
Централна Азия, членуващи в Международната организация на работодателите (МОР). На срещата от страна на
Българската търговско-промишлена палата участва Васил Тодоров - главен секретар. В първия ден на събитието
министърът на икономиката на Унгария - Мартон Наги, представи данни за икономическата сит... 

Откакто могат да влизат само с лична карта, посещенията на българи в Одрин са се увеличили с 30% "Здрасти,
комшу" - така ще ви посрещнат в Одрин много от местните търговци, които все повече усъвършенстват познанията
си по български език в услуга на своите клиенти. Граничният град отдавна привлича българските туристи, но
напливът се е засилил особено много напоследък, след решението на турския през... 

Шопинг вълната накара местните да окичат дюкяните с табели на кирилица"Здрасти, комшу" - така ще ви
посрещнат в Одрин много от местните търговци, които все повече усъвършенстват познанията си по български
език в услуга на своите клиенти. Граничният град отдавна привлича българските туристи, но напливът се е засилил
особено много напоследък, след решението на турския президент Реджеп Тайип Ердоган,... 

"Здрасти, комшу" - така ще ви посрещнат в Одрин много от местните търговци, които все повече усъвършенстват
познанията си по български език в услуга на своите клиенти. Граничният град отдавна привлича българските
туристи, но напливът се е засилил особено много напоследък, след решението на турския президент Реджеп
Тайип Ердоган, с което посетителите от България получиха право на пътувания в Турци... 

Заглавие: Работна среща на работодателските организации от страните от Европа и Централна Азия
Дата: 09.09.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българският език набира все по-голяма популярност сред търговците в Турция
Дата: 09.09.2022 11:15
Медия: 24 Часа

Заглавие: Търговците в Турция проговориха български
Дата: 09.09.2022 11:00
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Българският език набира все по-голяма популярност сред търговците в Турция
Дата: 09.09.2022 10:40
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: АОБР представи приоритетите си пред представители на коалиция "Български Възход"
Дата: 09.09.2022 10:33
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.bcci.bg/news/19023
https://www.24chasa.bg/biznes/article/12494281
https://lupa.bg/news/targovcite-v-turciya-progovoriha-balgarski_195419news.html
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/324643-balgarskiyat-ezik-nabira-vse-po-golyama-populyarnost-sred-targovtsite-v-turtsiya
https://www.bcci.bg/news/19021


Четирите национално представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, обединени в
Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР), проведоха първата от поредицата си срещи с
политическите партии във връзка с предстоящите парламентарни избори на 2 октомври 2022 г. Пред
ръководството и представители на коалиция "Български Възход" четирите работодателски организации ... 

ДО Г-Н ГЪЛЪБ ДОНЕВ,МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДАТЕЛ НА РБ Г-Н ХРИСТО АЛЕКСИЕВ,ЗАМЕСТНИК МИНИСТЪР-
ПРЕДСЕДАТЕЛ ИПРЕДСЕДАТЕЛ НА КРИЗИСНИЯ ЩАБ ПО ЕНЕРГЕТИКА Г-ЖА РОСИЦА ВЕЛКОВА,МИНИСТЪР НА
ФИНАНСИТЕ Г-Н РОСЕН ХРИСТОВ,МИНИСТЪР НА ЕНЕРГЕТИКАТА Г-Н НИКОЛА СТОЯНОВ,МИНИСТЪР НА
ИКОНОМИКАТА И ИНДУСТРИЯТА ОТНОСНО: Мерки за компенсиране на небитовите потребители на ел. енергеия
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР-ПРЕДСЕДТЕ... 

Стефан Янев-лидер на коалиция "Български възход", водачът на листата от 14-ти МИР Перник Петър Първанов,
председателят на ПП АБВ Румен Петков и столичният председател на АБВ Христо Колев се срещнаха и
разговаряха с представители на Българската стопанска камара. Тук бях и Васил Велев-председател на УС на
Асоциация на индустриалния капитал в България, Цветан Симеонов-председател на УС на БТПП и пред... 

Предлагам до края на годината да се спре одобряването на допълнителни разходи извън предвидените такива и
министрите при спазване на финансовата дисциплина задълбочено да анализират всички възможности за
икономии на касов разход както по бюджета си, така и на предвидените по централен бюджет за 2022 г.
Предлагам членовете на правителството да не обявяват мерки, свързани с поемане на задължения за ... 

Българската асоциация за спедиция, транспорт и логистика – НСБС, ще отбележи своята 30-годишнина като
домакин на Международна конференция на спедиторските асоциации в Югоизточна Европа – "Дигитализация,
Мултимодалност, Устойчивост". НСБС е член на Федерацията на световните спедиторски асоциации - FIATA и на
Европейска асоциация за спедиция, транспорт, логистика и митнически услуги - CLECAT.Конфер... 

Стефан Янев-лидер на коалиция "Български възход", водачът на листата от 14-ти МИР Петър Първанов и
председателят на ПП АБВ Румен Петков се срещнаха и разговаряха с представители на Българската стопанска
камара. Тук бях и Васил Велев-председател на УС на Асоциация на индустриалния капитал в България, Цветан
Симеонов-председател на УС на БТПП и председател на УС на Сдружение GS1 България. Като домак... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Заглавие: АОБР настоява за продължаване на програмата за компенсиране на небитовите потребители на ел.
енергия
Дата: 09.09.2022 10:33
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Стефан Янев и Румен Петков проведоха среща с бизнеса
Дата: 09.09.2022 10:32
Медия: Actualno.com

Заглавие: Министър Велкова: Парите на държавата свършват
Дата: 09.09.2022 11:35
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: НСБС отбелязва 30-годишнина с международна конференция
Дата: 08.09.2022 23:55
Медия: Багери.бг

Заглавие: Стефан Янев: Решенията на проблемите трябва да се търсят в дългосрочен хоризонт и устойчиво
Дата: 08.09.2022 21:22
Медия: Мироглед

Заглавие: ЕЦБ не очаква стагфлация

https://www.bcci.bg/news/19022
https://www.actualno.com/politics/stefan-janev-i-rumen-petkov-provedoha-sreshta-s-biznesa-news_1809560.html
https://presstv.bg/from-the-country/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0/
https://www.bageri.bg/bg/menu/16/post/30028/NSBS-otbelqzva-30-godishnina-s-mezhdunarodna-konferenciq?page=
http://mirogled.com/bg/news-view/stiefan-ianiev-rieshieniiata-na-probliemitie-triabva-da-sie-trsiat-v-dlghosrochien-khorizont-i-ustoichivo
https://financebg.com/%D0%B5%D1%86%D0%B1-%D0%BD%D0%B5-%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B3%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F/


Прогнозите на частния сектор сочат, че стагфлация в еврозоната е малко вероятна, заяви Европейската
централна банка в икономическия си бюлетин днес. Въпреки, че последните прогнози предвиждат значителна
корекция в посока надолу на растежа и нагоре на инфлацията, "настоящите експертни прогнози остават далеч от
сценарий за стагфлация", заяви представител на ЕЦБ. Според определението на ЕЦБ стагфлаци... 

Централната банка на страната повиши основната лихва до 0,65% от минус 0,1%, докато се бори да охлади
инфлациятаДания сложи край на най-дългия експеримент в света с отрицателни разходи по заеми, като повиши
референтната си лихва, следвайки хода на Европейската централна банка (ЕЦБ), съобщава Bloomberg.
Служителите на централната банка на Дания, чиято основна задача е да защитят връзката между крон... 

Предлагам до края на годината да се спре одобряването на допълнителни разходи извън предвидените такива и
министрите при спазване на финансовата дисциплина задълбочено да анализират всички възможности за
икономии на касов разход както по бюджета си, така и на предвидените по централен бюджет за 2022 г.
Предлагам членовете на правителството да не обявяват мерки, свързани с поемане на задължения за ... 

През юли компенсациите за високите цени на тока бяха приети в последния моментБизнесът поиска от
служебното правителство спешно приемане на Постановление на Министерския съвет за продължаване на
мярката за компенсации на работодателите заради високите цени на тока. От Асоциацията на организациите на
българските работодатели са изпратили писмо до служебния премиер Гълъб Донев, за да напомнят, че в ... 

От подкрепата на държавата за цената на тока се възползват и болници, училища, детски градини, общини и
културни институцииАсоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) настоява в писмо до
служебния премиер и ресорните министри спешно да бъде прието Постановление на Министерския съвет за
прилагане на гласуваните чрез Закона за държавния бюджет компенсации на високите енергийни це... 

Основният проблем за гражданите на България е високата инфлация. Това излиза във всички проучвания и е в
резултат на на високите цени на електроенергията, на природния газ и на течните горива. И всъщност тези три
компонента трябва да бъдат управлявани, за да предотвратим следващото голямо наводнение. Това обяви
председателят на Асоциацията на индустриалния капитал в България Васил Велев в сутрешни... 

Дата: 09.09.2022 11:07
Медия: Финансови новини

Заглавие: Дания прекрати 10-годишния експеримент на отрицателни лихви
Дата: 08.09.2022 19:20
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Министър Велкова в доклад: Парите на държавата свършват, някои основни разходи за тази и
следващата година са под въпрос.
Дата: 09.09.2022 10:38
Медия: WOW Media

Заглавие: Бизнесът поиска бърза реакция за продължаване на компенсациите
Дата: 09.09.2022 11:09
Медия: Дивидент

Заглавие: Бизнесът иска програмата за компенсиране на цената на тока да продължи
Дата: 09.09.2022 10:41
Медия: Епицентър

Заглавие: Без парламент не може облагане на неочакваните енергийни печалби
Дата: 09.09.2022 09:52
Медия: Банкеръ

Заглавие: Красен Станчев: Заради дефицита ще възникне проблем с плащанията по външния дълг
Дата: 09.09.2022 11:16
Медия: Инвестор.БГ

https://www.investor.bg/a/527-svyat/359735-daniya-prekrati-10-godishniya-eksperiment-na-otritsatelni-lihvi
https://wow-media.bg/2022/09/09/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B2-%D0%B4%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%8A/
https://dividend.bg/biznes/biznesat-poiska-barza-reakciya-za-prodalzhavane-na-kompensaciite
http://epicenter.bg/article/Biznesat-iska-programata-za-kompensirane-na-firmite-za-tok-da-prodalzhi/292468/4/0
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/bez-parlament-ne-moje-oblagane-na-neochakvanite-energiini-pechalbi
https://www.investor.bg/a/562-bloomberg-tv-bulgaria/359758-krasen-stanchev-zaradi-defitsita-shte-vaznikne-problem-s-plashtaniyata-po-vanshniya-dalg


За да се подобри благосъстоянието на българите, трябва да се съкратят неинвестиционните разходи, съветва
икономистътДефицитът за миналата година – почти 7%, исторически е много близък до средния бюджетен
дефицит за периода от 1991 до 1997 година. Това означава, че ако продължава така, ще възникне проблем с
плащанията по външния дълг. Това прогнозира в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV ... 

В трудната четворна коалиция БСП прояви диалогичност, джентълменство, разбиране, но в същото време беше и
категорична. Ние се радваме, че Българската социалистическа партия успя да убеди своите партньори и заедно
да гласуваме по-голямата част от социално-икономическата програма на левицата, която беше програма по
увеличаване на доходите. Първо на работещите млади семейства, помощта за бизнеса и за... 

Инфлацията в еврозоната ще остане висока и идната година и ще се върне на равнище от около 2 на сто през 2024
г. Това заяви днес в предаването "Добро утро бизнес" по радио Бе Еф Ем бизнес членът на Управителния съвет на
Европейската централна банка (ЕЦБ) и управител на "Банк дьо Франс" (Banque de France) Франсоа Вилроа дьо
Гало, цитиран от Ройтерс. ЕЦБ повиши вчера основната лихва с безпрецедентни... 

Правителството на Хърватия прие пореден пакет от мерки за облекчаване на тежестта на високите цени на
енергията върху домакинствата и бизнеса. Основните стъпки включват ограничаване на цената на
електроенергията за граждани и фирми и въвеждане на специален данък върху неочакваните печалби на
компаниите. Есенният пакет от мерки на хърватското правителство, който включва и субсидии за най-бедните, е... 

Версията на продуктовия ключ със съответния лиценз зависи от много фактори. Някои потребители имат нужда от
новите функции в ОС Windows 11 Pro и им трябва именно Windows 11 Pro, други имат нужда от Office 2021, за да си
свършат работата, но може да не знаят откъде могат да си купят евтин, оригинален и легален продуктов ключ за
Windows 10 или за Office 2021 Pro. Разгледайте набързо какво предлага е... 

Покъртително е. Подобно чудо не помня за 30 години в журналистиката. Образувано е досъдебно производство в
Софийска градска прокуратура по свръхскандален доклад на Финансовото разузнаване към ДАНС, в който са
констатирани вероятни престъпления на Кирил Петков, Асен Василев и Даниел Лорер, свързани с посредниците
за газа. Открити са офшорни фирми, създадени специално за да акумулират съмнителни пар... 

Заглавие: Проф. Румен Гечев: Завършването на АЕЦ "Белене" ще промени облика на българската икономик
Дата: 09.09.2022 11:07
Медия: Дума

Заглавие: Инфлацията в еврозоната ще остане висока и през 2023 година, заяви френският централен банкер
Дата: 09.09.2022 10:57
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Хърватия ограничава цените на електроенергията за домакинствата и бизнеса
Дата: 09.09.2022 10:51
Медия: Publics

Заглавие: Есенна разпродажба на Godeal24: доживотни лицензи за Microsoft Office 2021 с цена $13,52 и
Windows 10 само за $6,14!
Дата: 09.09.2022 09:51
Медия: Kaldata

Заглавие: САМО В ПИК! Партньорска служба подава сигнал срещу Кирил и Асен за газа. Докладът на ДАНС
констатира далавера за над 100 млн. лв. Медиите покъртително мълчат
Дата: 09.09.2022 09:37
Медия: ПИК

Заглавие: Индексът на ООН за развитие: България слиза с четири места надолу в сегашната класация
Дата: 09.09.2022 10:01
Медия: Българско национално радио

https://www.duma.bg/prof-rumen-gechev-zavarshvaneto-na-aets-%E2%80%9Cbelene%E2%80%9C-shte-promeni-oblika-na-balgarskata-ikonomik-n263197
https://www.bta.bg/bg/news/economy/324983-inflatsiyata-v-evrozonata-shte-ostane-visoka-i-prez-2023-godina-zayavi-frenskiy
https://www.publics.bg/bg/news/31960/%D0%A5%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%8F_%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0_%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0_%D0%B7%D0%B0_%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D0%BD%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%B8_%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0.html
https://www.kaldata.com/it-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B6%D0%B1%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-godeal24-%D0%B4%D0%BE%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BB%D0%B8%D1%86-391020.html
https://pik.bg/%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%BD%D1%8C%D0%BE%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B1%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B0%D0%BB-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%B8-%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%B3%D0%B0%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%81-%D0%BA%D0%BE-news1127543.html
https://bnr.bg/post/101702468/petranka-fileva


България вече е единствената страна в Европейския съюз, която не принадлежи на групата на най-високо
развитите държави в света. Основната причина за изпадането ни от тази група е неовладяната от няколко
правителства смъртност в пандемията от COVID-19. Това показва индексът на човешкото развитие за 2021 г.,
представен от Програмата на ООН за развитие (ПРООН). България слиза с четири места надолу в ... 

Реформи в енергетиката и затягане на фискалната политика. Затова призоваха икономистите от Съвета по
икономически и публични политики (СИПП) по време на представяне на доклад на тема: "Политики за устойчиво
икономическо развитие. Мерки за овладяване на инфлацията и енергийната криза."Експертите посочиха като
основни причини за инфлацията експанзивната парична политика на централните банки и надува... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Ще обучаваме инженери в медицината и авиацията с други висши училища, казва проф. Миглена Темелкова,
ректор на Висшето училище по телекомуникации и пощи (ВУТП) До година или две ще предложим на студентите
програма за двойни дипломи с едни от най-атрактивните технически университети в Германия Партньорите ни от
Израел пресяват кандидатите да учат киберсигурност И още акценти в интервюто: Още тази ... 

"Думата "за" трябва да бъде начело. Не думата "против", не думата "разделям". Поради простата причина, че над
всичко стои България. А виждате България в какво състояние е. 75% от хората не могат да си плащат сметките.
Вчера излезе едно изследване на ООН, в което ние сме паднали по качество на живот с още 4 места надолу и сме
на нивото на Аруба и не знам кои републики". Това коментира икономистът М... 

За Джаки Къмингс Коски напускането на пазара на труда е кулминация на финансово пътешествие, което тя
започва още като момиче. Отгледана от баща си, Коски казва, че парите са били "винаги оскъдни" докато е растяла
и че тя и нейните петима братя и сестри "основно са живели в бедност". Едва преживявахме, казва тя пред CNBC.
"Завърших колежа и започнах кариерата си. Винаги съм имала натрапчивото ч... 

Колко ни струва здравеопазването, коментира експерт пред Нова тв. Според Аркади Шарков най-сериозните
диспропорции, когато става дума за достъпа до здравеопазване, са в ценовата част. "Скоростта на достигане до
лекар – общопрактикуващ, специалист или лечебно заведение, се случва в рамките на два – три дни, което е
изключително бързо", обясни той по повод съвместно изследване на агенция "Тренд" и ... 

Заглавие: СИПП: Реформа на енергийния пазар към дългосрочни договори - решението за българския бизнес
Дата: 08.09.2022 20:07
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Проф. Темелкова: Училите хибридни специалности много бързо ще стигнат 5-цифрени заплати
Дата: 09.09.2022 07:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: Мика Зайкова: Качеството на живот падна, хората не могат да си плащат сметките
Дата: 09.09.2022 11:30
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Самотна майка последва правилото 25х и сега е по-щастлива от всякога
Дата: 09.09.2022 11:02
Медия: Profit

Заглавие: Българинът доплаща за лекарства между 70-80%
Дата: 09.09.2022 10:39
Медия: Зарата

Заглавие: Българинът доплаща за лекарства между 70 и 80%
Дата: 09.09.2022 10:30
Медия: Банкеръ

https://dariknews.bg/novini/biznes/sipp-reforma-na-energijniia-pazar-kym-dylgosrochni-dogovori-reshenieto-za-bylgarskiia-biznes-2323797
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/12490495
https://tribune.bg/bg/politika/mika-zaykova-kachestvoto-na-zhivot-padna-horata-ne-mogat-da-si-plashtat-smetkite/
https://profit.bg/investitsii-abv/samotna-mayka-posledva-praviloto-25h-i-sega-e-po-shtastliva-ot-vsyakoga/
https://zarata.info/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%89%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D0%B0%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4/
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/bulgarinut-doplashta-za-lekarstva-mejdu-70-i-80


Най-сериозните диспропорции, когато става дума за достъпа до здравеопазване, са в ценовата част. Българинът
доплаща за лекарства между 70 и 80%. Скоростта на достигане до лекар - общопрактикуващ, специалист или
лечебно заведение, се случва в рамките на два - три дни, което е изключително бързо. Така здравният икономист
Аркади Шарков коментира съвместно изследване на агенция "Тренд" и Експертния кл... 

Асоциацията на организациите на българските работодатели разпространи писмо, адресирано до премиера
Гълъб Донев и няколко министри, в което настоява за спешни мерки за компенсиране на небитовите потребители
на ел. енергия. Призивът е за спешно приемане на постановление на Министерския съвет за прилагане на
гласуваните чрез Закона за държавния бюджет компенсации на високите ел.енергийни цени през ч... 

24rodopi.com/ОбществоПравото на българските граждани на безпаспортно преминаване на границата увеличи
осезаемо туристопотока към Одрин. Президентът на търговско-промишлената камара (ETSO) Реджеп Зъпкънкурт
заяви, че има 30 процента ръст на пристигналите от България. Това пишат одринските медии. Голямото българско
харчене в тържищата и магазините на града пък е насочила вниманието на търговци и дру... 

Очаква ни тежка зима, но предстоящото няма да е кой знае какво в сравнение с това, което е преживявал
българският гражданин. Прогнозата е на икономистът доц. Красен Станчев. "Изключено е да има криза като тази
от 1996 - 97 година. Правителството на Стефан Софиянски наследява инфлация, която само за февруари е 240%,
т.е. всяка седмица се удвояват цените. Необслужените кредити възлизат на около 60%... 

"Академията за местни предприемачи" e националният победител в конкурса "European Enterprise Promotion
Awards 2022" , номиниран да представлява страната ни в категория "Отговорно и приобщаващо
предприемачество". Академията се осъществява за 5-а поредна година с финансовата подкрепа на Филип Морис
България, като част от програма за устойчиво развитиe на общностите в тютюнопроизводителните региони "... 

"Eвропейските лидери карат сега своите граждани да умират от инсулти, щом видят сметките си за
електроенергия". Дмитрий Песков, прессекретар на руския президент Злорадство струи от думите на говорителя
на Кремъл, но не е безпочвено. Неговият началник намери пролука да се промъкне във всеки европейски дом, за
да настройва обитателите му срещу собствените им власти. Руският президент Владимир Путин... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Заглавие: Бизнесът иска компенсации за тока
Дата: 09.09.2022 10:59
Медия: Пловдивски новини

Заглавие: 30% повече пазаруващи нашенци в Одрин, 57 компании инвестирали в града заради голямото
българско харчене
Дата: 09.09.2022 08:42
Медия: Родопи 24

Заглавие: Икономистът Красен Станчев: Очаква ни трудна зима, но не и като Виденовата
Дата: 09.09.2022 07:41
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Академията за местни предприемачи на Център "Ринкър" при Фондация BCause е българската
номинация в конкурса на Европейската комисия за наградата "Отговорно и приобщаващо предприемачеството"
Дата: 08.09.2022 23:55
Медия: Информационен портал за неправителствените организации

Заглавие: Как да изгоним Путин от всеки европейски електромер
Дата: 09.09.2022 12:03
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Ще има ли срив на пазара на имоти?
Дата: 09.09.2022 10:58
Медия: МИГNews

http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/211346/biznesat-iska-kompensatzii-za-toka
https://rodopi24.blogspot.com/2022/09/30-57.html
https://akcent.bg/?i=60463
https://www.ngobg.info/bg/news/126801-%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%80%D0%B8%D0%BD%D0%BA%D1%8A%D1%80-%D0%BF%D1%80%D0%B8-%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%86%D0%B8.html
https://euractiv.bg/section/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/news/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D0%BC-%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%BE%D1%82-%D0%B2%D1%81%D0%B5%D0%BA%D0%B8-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81/
https://mignews.info/shte-ima-li-sriv-na-pazara-na-imoti/


Повишаването на пазарните лихвени нива ще доведе до по-високи лихви по ипотеките, срив в строителството и
спукване на балонаВ близките 5-10 години е малко вероятно да видим успокояване на инфлацията, а в
следващите 12 месеца централните банки ще повишават лихвите и ще трябва да намалят активите си. Това е
болезнен процес, който ще доведе до повишаване на лихвите по ипотеките и със сигурност ще се ... 

Цените в здравеопазването изостават с над пет пъти останалите в икономиката Българинът доплаща за лекарства
между 70- и 80%, а 20% от пациентите отпадат от терапия, защото не могат да си я платят. Това каза в студиото на
"Здравей, България" по Нова телевизия здравният експерт Аркади Шарков в коментар на изследване на агенция
"Тренд" и Експертния клуб за икономика и политика за достъпа ни до здрав... 

Тя е най-дълго управлявалият монарх в британската история. Цял живот на служба, както обещава и самата
Елизабет Втора. На 21-ия си рожден ден през 1947 година, още като принцеса, тя се обръща към бъдещите си
поданици с думите: "Обещавам на всички ви, че цял живот ще ви служа - на вас и на голямото имперско семейство,
от което сме част." Коронацията ѝ през 1953 година е първата, която се излъчва пр... 

Антон Станков, бивш министър на правосъдието, в интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е
България".Как изглежда кампанията сега, през идеята за съдебна реформа? Наш гост е бившият министър на
правосъдието Антон Станков. Необходимост от съдебна реформа има, но целите й трябва да са в интерес на
обществото, гласи азбучната истина. Обаче тя се интерпретира по различен начин сред партиите. К... 

Кадър БТВ Министърът на енергетиката Росен Христов призна, че решението на Газпром да не работи с България
не е свързано с икономика и бизнес, а е политическо решение на Москва. Той заявява, че България "няма как да
плаща в рубли", а единственият начин е, както го правят "Гърция, Унгария, Германия и други страни". "Все още
обсъждаме възможността на политическо ниво. Но преговорите с "Газпром" не с... 

Всеки потребител, който стартира приложението и добавя данни може да монетизира събраните точки Мобилно
приложение дава възможност на хората да монетизират своето обкръжение, като споделят данните, които
събират, използвайки силата на блокчейн микроплащанията. PATHEARN е базирано на изкуствен интелект
решение за събиране на данни за пътна обстановка, превозни средства и околна среда. Приложението ... 

Заглавие: Един милион българи се отказват от лечение, защото нямат пари
Дата: 09.09.2022 10:43
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Цял живот на служба: 70 години Елизабет Втора носеше стабилност на Великобритания
Дата: 09.09.2022 10:49
Медия: Actualno.com

Заглавие: Антон Станков: Главният прокурор може да "върне жеста" на Крум Зарков и да попита, какви са
правомощията на служебното правителство
Дата: 09.09.2022 11:30
Медия: Фокус

Заглавие: Министър Росен Христов: Има политическо решение в Русия "Газпром" да не работи с България
Дата: 09.09.2022 10:32
Медия: Petel.bg

Заглавие: Мобилно приложение сканира пътната обстановка
Дата: 09.09.2022 10:04
Медия: Мика

Заглавие: Туристическото министерство и бизнесът обсъдиха създаването на единна браншова организация в
туризма
Дата: 09.09.2022 09:56
Медия: Инфотуризъм

http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%95%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%BE%D0%BD-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%BB%D0%B5%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8_l.a_at.1_i.475457.html
https://www.actualno.com/viewpoint/cjal-jivot-na-slujba-70-godini-elizabet-vtora-noseshe-stabilnost-na-velikobritanija-news_1809573.html
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Anton-Stankov-Glavniyat-prokuror-mozhe-da-vurne-zhesta-na-Krum-Zarkov-i-da-popita-kakvi-sa-pravomoshtiyata-na-sluzhebnoto-pravitelstvo-1388276
https://petel.bg/Ministar-Rosen-Hristov--Ima-politichesko-reshenie-v-Rusiya-Gazprom-da-ne-raboti-s-Balgariya__457985
https://mikamagazine.com/%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B0/
http://www.infotourism.net/index.php?t=36093&m=1&name=%D0%A2%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE%2B%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%2B%D0%B8%2B%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82%2B%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8%D1%85%D0%B0%2B%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE%2B%D0%BD%D0%B0%2B%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%BD%D0%B0%2B%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%88%D0%BE%D0%B2%D0%B0%2B%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%2B%D0%B2%2B%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D0%B0


Проведе се първото заседание на работната група между експерти на Министерството на туризма и представители
на туристическия бизнес за изработване на закон за единна браншова организация.Зам. министър Модева /на
снимката в гръб/ и представители на бизнеса обсъждат създаването на единна браншова организация в туризма В
диалог между двете страни трябва да се изработи модел за създаването на национал... 

По информация на Reuters правителството подготвя мерки, които да направят бизнеса с Китай по-
непривлекателенГерманското министерство на икономиката обмисля набор от мерки, за да направи бизнеса с
Китай по-малко привлекателен. Правителството се стреми да намали зависимостта си от азиатската
икономическа суперсила, казаха пред Reuters двама души, запознати с въпроса. Мерките могат да включват
намаля... 

"На 2 март 1995 г. бях особено развълнуван, защото ми предстоеше голямата чест да връча акредитивните си
писма като посланик на България в Обединеното кралство на Нейно Величество кралица Елизабет Втора. Сниман
съм в момента, в който се качвам на кралската каляска, която ще ме отведе в Бъкингамския дворец. На снимката
е церемониалмайсторът на двора, който ми беше казал докато се готвех за церемони... 

"Тя беше символ на постоянството в едни много променливи времена. Когато става кралица, министър-
председател на Великобритания е Уинстън Чърчил, който е роден през 1874 г. Преди няколко деня тя възложи
съставянето на кабинет на новата министър-председателка Лиз Тръс, която е родена 1975 г. Станаха огромни
промени. Британската империя се превърна в британска общност, станаха културни революции." То... 

"Програма "Развитие на човешките ресурси" (2021-2027 г.) е с двойно по-голям бюджет от 3,8 млрд. лв. спрямо
предходния програмен период. В следващите години ще насочим тези средства към развитието на политиките в
няколко приоритетни области – пазар на труда, младежка заетост, социално включване на уязвими групи и
социални иновации. Чрез изпълнението на финансираните мерки се очаква да бъдат подкре... 
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Заглавие: Министър Лазаров: Над 740 000 души ще получат подкрепа по "Програма "Развитие на човешките
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https://www.economic.bg/bg/a/view/germanija-podgotvja-strategija-za-ikonomichesko-otkysvane-ot-kitaj
https://www.slava.bg/news/139519.html
https://bnr.bg/post/101702403
https://www.mlsp.government.bg/public/index.php/ministr-lazarov-nad-740-000-dushi-shche-poluchat-podkrepa-po-programa-razvitie-na-choveshkite-resursi
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